
 

Zápis č. 12/2015 (125) 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 19. 10. 2015 
 

Přítomni:   Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., prof. Ing. Petr Dostál, CSc., prof. Ing. 
Roman Prokop, CSc., doc. Ing. František Gazdoš, Ph.D., Ing. Milan 
Navrátil, Ph.D., Ing. Libor Pekař, Ph.D., Bc. Tomáš Trčka, David 
Chromčák, Filip Soviš (celkem 9 členů AS) 

Omluveni: Ing. Hana Urbančoková 

Stálí účastníci zasedání: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D., doc. Ing. Jiří Vojtěšek, 
Ph.D., Mgr. Eva Navrátilová, Monika Krištofová, DiS. 

 

 

Předseda AS FAI Matýsek zahájil jednání AS FAI, přivítal všechny účastníky zasedání a 
omluvil chybějící.  

 

Program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 11/2015 (124). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

5. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2016/2017 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika“. 

6. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2016/2017 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika, studijní obor Informační a řídicí technologie uskutečňovaný 
v anglickém jazyce“. 

7. Projednání Průběžné zprávy o hospodaření FAI za období 1. 1. 2015 – 30. 9. 
2015. 

8. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení 
pro doktorský studijní program Inženýrská informatika pro akademický rok 
2016/2017. 

9. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
zahraniční studenty doktorského studijního programu Inženýrská informatika 
uskutečňovaného v anglickém jazyce pro akademický rok 2016/2017. 

10. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok  2016/2017 pro navazující magisterský studijní program 
Inženýrská informatika. 
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11. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok  2016/2017 pro navazující magisterský studijní program 
Inženýrská informatika uskutečňovaný v anglickém jazyce. 

12. Různé. 

Ad 1) Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 11/2015 (124)  

Zápis je bez připomínek.  

Návrh usnesení AS FAI 125/1 

AS FAI schválil zápis AS FAI č. 11/2015 (124) ve znění zveřejněném v informačním 
systému FAI.  

Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 125/1 

AS FAI jednomyslně schválil zápis AS FAI č. 11/2015 (124) ve znění zveřejněném 
v informačním systému FAI. 

Ad 2) Stav plnění usnesení AS FAI.   

Z předchozích usnesení nevyplývají v současnosti žádné úkoly.   

Ad 3) Projednání programu zasedání.  

Svolání k zasedání obsahující předběžný program zasedání AS FAI bylo doručeno všem 
členům AS FAI elektronicky dne 12. 10. 2015. Žádný z členů AS FAI a stálých účastníků 
zasedání nenavrhl úpravu programu. 

Návrh usnesení AS FAI 125/2 

AS FAI schválil program zasedání č. 125 v tomto znění:  

 

1. Kontrola zápisů ze zasedání AS FAI č. 11/2015 (124). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

5. Projednání Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2016/2017 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika. 

6. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2016/2017 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika, studijní obor Informační a řídicí technologie, uskutečňovaný v 
anglickém jazyce. 

7. Projednání Průběžné zprávy o hospodaření FAI za období 1. 1. 2015 – 30. 9. 
2015. 
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8. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
doktorský studijní program Inženýrská informatika pro akademický rok 
2016/2017. 

9. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
zahraniční studenty doktorského studijního programu Inženýrská informatika 
uskutečňovaného v anglickém jazyce pro akademický rok 2016/2017. 

10. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok  2016/2017 pro navazující magisterský studijní program 
Inženýrská informatika. 

11. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok  2016/2017 pro navazující magisterský studijní program 
Inženýrská informatika uskutečňovaný v anglickém jazyce. 

12. Různé. 

Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 125/2 

AS FAI jednomyslně schválil program zasedání č. 125 v tomto znění:   

1. Kontrola zápisů ze zasedání AS FAI č. 11/2015 (124). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

5. Projednání Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2016/2017 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika. 

6. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2016/2017 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika, studijní obor Informační a řídicí technologie, uskutečňovaný v 
anglickém jazyce. 

7. Projednání Průběžné zprávy o hospodaření FAI za období 1. 1. 2015 – 30. 9. 
2015. 

8. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení 
pro doktorský studijní program Inženýrská informatika pro akademický rok 
2016/2017. 

9. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
zahraniční studenty doktorského studijního programu Inženýrská informatika 
uskutečňovaného v anglickém jazyce pro akademický rok 2016/2017. 

10. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok  2016/2017 pro navazující magisterský studijní program 
Inženýrská informatika. 
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11. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok  2016/2017 pro navazující magisterský studijní program 
Inženýrská informatika uskutečňovaný v anglickém jazyce. 

12. Různé. 

Ad 4) Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS.      

Prod. Chramcov 

 Termín zasedání OR DSP je stanoven na 11. 11. 2015.  

 VR FAI zasedne dne 9. 12. 2015.  

 Na univerzitní úrovni probíhá příprava aktualizace Dlouhodobého záměru UTB. 
Po schválení v AS UTB bude připravena aktualizace Dlouhodobého záměru FAI. 
Poté bude předložena na zasedání VR FAI a ke schválení AS FAI. 

Tajemnice FAI 

 Probíhá příprava Pravidel rozpočtu UTB pro rok 2016. 

Předseda AS FAI 

 V AS UTB byl projednáván návrh Dlouhodobý záměr UTB na období 2016 – 
2020 a Aktualizace Dlouhodobého záměru UTB na rok 2016. 

 Na zasedání AS UTB vystoupil Ing. Papež s připomínkami vůči vedení FAI. Dr. 

Matýsek uvedl komunikaci vedení FAI s Ing. Papežem na pravou míru a vysvětlil 
stav projednávání „Směrnice na kompenzaci Zdravotního pojištění studentů DSP 
po dosažení 26. roku věku“ na FAI. 

Ad 5) Projednání Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2016/2017 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika. 

Směrnice byla předložena na minulém zasedání AS FAI a detailně projednána na 
zasedání LK AS FAI dne 12. 10. 2015. Do materiálu byly zapracovány připomínky z LK 
AS FAI týkající se formálních úprav v článku 7 odst. 1 a v čl. 8 odst. 2 a v čl. 7 odst. 3 
navrhla LK změnit minimální počet bodů Rozhodnutím děkana v den přijímacího 
řízení. Na základě negativního vyjádření právního oddělení UTB k této změně zasedla 
LK AS FAI ještě jednou a to 19. 10. 2015 a navrhla čl. 7 odst. 3 ponechat v původním 
znění. Dále bylo navrženo vypuštění odstavce 2 v Článku 8. Po zapracování formálních 
úprav navrhuje LK AS FAI materiál ke schválení. Další připomínky z řad členů AS FAI 
nejsou. 

Návrh usnesení AS FAI 125/3 

AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2016/2017 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika. 

Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel: 0  
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Usnesení AS FAI 125/3 

AS FAI jednomyslně schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu 
přijímacího řízení pro akademický rok 2016/2017 pro bakalářský studijní program 
Inženýrská informatika. 

Ad 6) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2016/2017 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika, 
studijní obor Informační a řídicí technologie, uskutečňovaný v anglickém jazyce. 

Směrnice byla předložena na minulém zasedání AS FAI a detailně projednána na 
zasedání LK AS FAI dne 12. 10. 2015. K předloženému materiálu nejsou ze strany LK 
AS FAI ani ze strany ostatních členů AS FAI žádné připomínky a LK AS FAI navrhuje 
materiál ke schválení.  

Návrh usnesení AS FAI 125/4 

AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2016/2017 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika, 
studijní obor Informační a řídicí technologie, uskutečňovaný v anglickém jazyce. 

Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 125/4 

AS FAI jednomyslně schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu 
řízení pro akademický rok 2016/2017 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika, studijní obor Informační a řídicí technologie, uskutečňovaný v 
anglickém jazyce. 

 Ad 7) Projednání Průběžné zprávy o hospodaření FAI za období 1. 1. 2015 – 30. 9. 
2015. 

Návrh materiálu předložila tajemnice FAI Mgr. Navrátilová, podrobně seznámila členy AS 
FAI s předloženým dokumentem, vysvětlila jednotlivé položky a zodpověděla dotazy 

členů AS FAI doc. Gazdoše, který se dotazoval na čerpání prostředků z Fondu podpory 

tvůrčích činností a prof. Prokopa, který se dotazoval na procentuální vyjádření čerpání 
letos přidělených financí společně s financemi, které jsou ve veškerých fondech FAI. 
Tento materiál bude ještě projednán na příštím zasedání AS FAI. 

ad 8) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení 
pro doktorský studijní program Inženýrská informatika pro akademický rok 
2016/2017.  

Návrh směrnice předložil prod. Chramcov. Směrnice vychází z obdobného materiálu 
z loňského roku. Administrativní poplatek je stanoven na 430,- Kč, došlo úpravě 

termínů. Limit přijímaných studentů zůstává stejný. Dr. Pekař poukázal na formální 
chybu v čl. 3 odst. 1. Materiál bude předložen na zasedání LK AS FAI. 
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ad 9) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
zahraniční studenty doktorského studijního programu Inženýrská informatika 
uskutečňovaného v anglickém jazyce pro akademický rok 2016/2017. 

Návrh směrnice opět předložil prod. Chramcov. Směrnice vychází z obdobného materiálu 
z loňského roku. Z důvodu nutnosti vyřízení víz apod. a zároveň nástupu přijatých 
studentů do studia 30. 10. 2015 došlo ke změně termínu 1. kola přijímacího řízení na 
duben 2016 a v souvislosti s tím ke změně termínu zasedání přijímací komise. Termín 
zápisů ani výše poplatku za studium se nemění. Poplatky za studium nelze 
„prominout“, ve vyšších ročnících lze kompenzovat poplatek za studium stipendiem u 
studentů, kteří mají hodnocené výstupy. Proběhla diskuse. Tento materiál bude detailně 
projednán na zasedání LK AS FAI. 

ad 10) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok  2016/2017 pro navazující magisterský studijní program 
Inženýrská informatika. 

Návrh směrnice předložil prod. Vojtěšek. Návrh vychází z obdobného materiálu 
z loňského roku, byly v něm upraveny pouze termíny a byl zaslán k připomínkování na 
právní oddělení UTB. Detailně bude projednán na zasedání LK AS FAI. 

ad 11) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok  2016/2017 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská 
informatika uskutečňovaný v anglickém jazyce.  

Návrh směrnice opět předložil prod. Vojtěšek. Návrh vychází z obdobného materiálu 
z loňského roku, v průběhu minulého roku byly akreditovány v anglickém jazyce 
studijní obory BTSM a IT, z toho důvodu je směrnice přepracována a kromě oboru ISB 
se týká i těchto dvou nových oborů akreditovaných v AJ. Návrh směrnice bude taktéž 
předložen na zasedání LK AS FAI. 

ad 12) Různé.  

 Zasedání LK AS FAI proběhne dne 26. 10. 2015 ve 13:00 hod. v zasedací 
místnosti 51/606. 

 Prof. Prokop vznesl dotaz týkající se počtů studentů studujících v anglickém jazyce. 
Bylo mu odpovězeno.  

 Doc. Gazdoš se tázal na možnosti využití ploteru, který je umístěn na děkanátu FAI, 
pracovníky ústavů. Provoz ploteru je v tuto chvíli nerentabilní vzhledem 
k odhadovanému množství tisku. 

 F. Soviš vznesl dotaz týkající se kriminalistické laboratoře. Bylo mu doporučeno se 
dotázat přímo ředitele UBI. 

 F. Soviš se informoval na možnost umístění zařízení, které by umožňovalo tisk, u 
tiskárny ve foyer budovy U5. Tiskárna umožňuje pouze kopírování. Vzhledem 
k tomu, že tiskárna byla nainstalována z iniciativy rektorátu UTB, prověří 

tajemnice FAI tuto možnost.  

 Předseda AS FAI vznesl dotaz týkající se možnosti prodeje čaje k obědům. Tato 
otázka bude projednána s ředitelem KMZ. 
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 Předseda AS FAI informoval o tom, že posilovací stroje v posilovně jsou již opraveny 
vyjma jednoho, u kterého je již oprava nerentabilní.  

 

Termín příštího zasedání AS FAI je stanoven na 2. 11. 2015 od 13.30 hod v zasedací 
místnosti 51/606.  

 
Ve Zlíně dne 23. 10. 2015 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D. 
 

 

 

 

Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D. 
                        předseda AS FAI 


